
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 27. september 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AU
Når ministeren og regeringen ikke vil følge Det Systemiske Risikoråds og Nationalban-
kens råd - hvad har regeringen så tænkt sig at tage af forholdsregler, når det nu er blevet 
umuligt for en familie med en gennemsnitsindkomst at købe en bolig i København?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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